
30.07.2015  Styremøte Norsk Rallylydighetsklubb 

Skype 
 
Tilstede: 
Hege Fredriksen 
Inger Handegård 
Kari Anne Overskeid 
Camilla Haugsand 
Solveig Zetterstrøm  
 
1. NM 
 
Sponsorer  skal stand som gir premier stå på sponsor? Nei 
 
Kan man melde opprykk på stevnet? Hunder som får opprykk etter 1 august kan ikke starte i 
elite på lørdag, men på søndag. Ikke åpent for opprykk fra fredag til lørdag pga tiden. 
Gjort om til melde opprykk innen en time etter stevnet er slutt.   
 
Premier  ikke fått svar fra royal canin.  
Hva har vi av premier så langt. Ikke nok. Solveig hører med hund som hobby drive in.  
 
Tidskjema 
Lagt ut forslag 
Lørdag  51 stk i elite, hvor mange puljer, hva er rettferdig? 
Ekvipasjer som har flere hunder i elite. Skal de gå i samme pulje eller få to briefinger?  
Styret bestemmer at dette er en dommeravgjørelse.  
 
Søndag  skal elite offisiell eller finale gå først? Finale først 
 
Neste års NM  legges ut til hundeklubb som blir teknisk ansvarlig? Spre det i landet? Eller 
legges fast til bø hvert år? 
Tar det opp på neste styremøte.  
 
Dropper sjekking av vaksinasjonskort for alle.  
Alle som skal skal gå nm kvalikk må vise vaksinasjonskort. Kan bli stikkkprøver på scanning. 
 
2. Tskjortene til NM 
T skjorter er til trykk.  
Dommere og hjelpere får t skjorter 
Det blir ikke holdt av. Selges på stedet. 
 
3. Dommerelevgodkjenning 
Ikke godkjent 
 
 
4. Instruktørgodkjenning 



Rikke  godkjent 
Beate  godkjent 
Settes på hjemmeside. 
 
5. Innkommende sak fra dommer 
Styret skriver svar til begge parter.  
 
6. Div 
Camilla sjekker ang. bytting av hjemmeside adresse. 
Dommerutdanning  svakhet i utdanningen. Kriterier for å få godkjent/ikke godkjent eksamen 
må inn. Tas opp i dommergruppen.  
 
7. nytt styremøte 
26. august kl. 20 
 
 
 


